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Rick. Toen hij zijn stem liet horen op een

leidersvergadering, viel dat op binnen het

toenmalige bestuur van de club. Niet veel later

kreeg hij de vraag van een van de oprichters, Leo

Willems of hij geen voorzitter van Delta wilde

worden. “Daar heb ik ja op gezegd. Ik wilde mijn

vrije tijd op een positieve wijze benutten. Ik zag het

als soort sociale dienstplicht richting

medebewoners”, vertelt Cees.

ecember 1996. De club is nog maar

een paar maanden actief op de locatie

aan de Steenen Poort, waar de oude

hockeyvelden lagen. Cees is leider

van het F’jes-team van zijn zoon

Onafgebroken voorzitter is hij niet geweest vanaf

eind ‘96. Tussentijds stopte hij een aantal keer,

maar stoppen met zijn inzet voor Delta deed hij

nooit. Als hij stopte als voorzitter, vervulde hij

eigenlijk altijd wel een andere functie binnen de

club. Vier jaar jeugdvoorzitter, nog een jaar

seniorenvoorzitter, kortom: de club maakte altijd

deel uit van Cees’ leven. Een van de mooiste

momenten in zijn carrière als voorzitter? 

Hij nam dat nogal letterlijk, want even later stond

hij op zijn plaats te dansen”, vertelt Cees. En het

werd nog mooier. “Hij scoorde daarna zelfs nog.

Om dat te vieren rende hij wel. Sterker nog, hij

sprintte het halve veld over om vervolgens een

buikschuiver te maken.”

Cees Hogenes, voorzitter van FC Delta Sports ‘95 Houten

Voorzitter Cees Hogenes stopt ermee. De Delta-man in hart en nieren overwoog

al eerder het stokje over te geven, maar aan het eind van dit seizoen is het dan

toch echt zover. “Ik heb m’n hart verpand aan de vereniging.”

CEES HOGENES:
VOORZITTER MET GEEL-
BLAUW HART ZWAAIT AF

Een van zijn laatste daden als voorzitter is de

realisatie van de bouw op het dakterras van de

club. Daar wordt in januari de eerste paal geslagen

voor de bouw van een extra gebouw, met onder

andere vergaderruimtes. “Daar zijn we ontzettend

blij mee. Dat was namelijk onze eerste prioriteit; nu

hopen we zo snel mogelijk een derde

kunstgrasveld te realiseren. Als dat zover is,

hebben we het mooi voor elkaar bij de club”, aldus

Cees, die een vergelijking maakt met toen hij

begon als voorzitter. “Qua faciliteiten zijn we van

een Fiat 500 naar een Rolls Royce gegaan.” 

“Met het G-team naar de Special Olympics.

Daarbij ging keeper Steven een wedstrijd in de

spits spelen. Hij kenmerkte zich als spits door niet

te lopen, maar op de doellijn van de tegenstander

te gaan staan. Toen werd er geroepen: “Steven,

bewegen!”



“IK WIL OOK WEL BETROKKEN BLIJVEN. IK ZIT
IMMERS AL ZO LANG BIJ DE CLUB. VOLGEND
SEIZOEN WIL IK ME BEZIGHOUDEN MET HET
VRIJWILLIGERSBELEID BINNEN DE CLUB. IK ZIE
DAARIN EEN MOOIE UITDAGING.”
Cees hoopt het voorzittersstokje over te kunnen

dragen aan een jonger persoon, met oog voor

iedereen binnen de club. “Leden moeten namelijk

niet als nummertje worden beschouwd. Een

vereniging is en blijft van de leden. Daarnaast zijn

communiceren, met zowel leden als een

belangrijke partner als de gemeente, erg

belangrijk.”

Binnenkort komt er, na ruim vijftien jaar

voorzitterschap, een eind aan. Welk gevoel

overheerst? Cees: “Een dubbel gevoel. Ik vond

het als voorzitter prachtig om voor de normen en

waarden van de vereniging te staan, en het

uithangbord van je club te zijn. Maar het voelt nu

wel echt als een definitief afscheid. Ik kijk uit naar

een periode met meer ruimte voor mezelf, en met

de kleinkinderen.”

De club zit in Cees’ hart, en Cees in het hart van

de club. “Dat blauw-gele hart heb ik wel, ja. Dat

zal altijd blijven, ook op de achtergrond. Het is niet

de eerste keer dat ik stop, maar ik zal niet meer

terugkeren. ’t Is goed zo.”


